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La MAT encara continua a les fosques

.
Tot i que l'execució de la interconnexió entre Sentmenat i Bescanó continua �el tram següent està en
fase de tramitació administrativa i pel que fa al darrer ja se n'ha acordat el soterrament�, la llum
encara no s'ha donat.

El termini per a la presentació d'al·legacions finalitzarà amb milers de ciutadans i els ajuntaments
afectats mostrant el rebuig a una infraestructura que ha començat amb molt mal peu. No s'ha
explicat ni s'ha debatut la seva necessitat fins ara que es comencen a alçar les torres i amb els traçats
pràcticament definits.
Ara es demana als alcaldes comprensió, se'ls ofereix ajuda, i se'ls demana col·laboració a canvi de
possibles i futurs ajuts si fan bondat, tot un detall.

Sembla que les coses no canvien amb el pas del temps, però han canviat i alguns no se n'han adonat.
No poden continuar tractant els nostres ciutadans i els seus alcaldes con un col·lectiu confús,
desorientat i mal informat, i el nostre territori, com si fos una parcel·la de lliure disposició.
La MAT continua a les fosques, i encara tenim temps de fer les coses bé per evitar greuges entre
territoris i que el que es presenta com un bé per a tots esdevingui un desastre per a molts.
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